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Szanowny Panie Przewodniczący 
 

Przesłałem niedawno na ręce Pana Przewodniczącego pisma dotyczące stosowania nazw 
międzynarodowych leków przy wypisywaniu recept i moją oceną tego jak Minister Zdrowia próbuje się 
od tego tematu wykręcić. 
 

Chciałbym zwrócić Państwu uwagę na jeszcze jeden bardzo ważny fakt, gdyż propozycja ta jest w 
dodatku jedną z części Polityki Lekowej Państwa, którą można znaleźć na stronach internetowych 
Ministerstwa Zdrowia w dokumencie pt. „Polityka Lekowa Państwa 2004 – 2008r.” 
 

Proszę zwrócić uwagę na koniec strony 9, gdzie nawet w tym dokumencie zapisano:  
- Przewiduje się wprowadzenie zasady, w myśl której na recepcie byłaby przepisywana nazwa 

międzynarodowa leku, a nie jej nazwa handlowa. Jest to rozwiązanie promujące tzw. substytucję 
genryczną, wpływające na redukcję kosztów leczenia i współpłacenia za leki przez pacjentów.  

 
Więc dlaczego Minister Zdrowia nie chce wprowadzić tej zasady i szuka pokrętnych rozwiązań 

zamiast wprowadzić taką propozycję, którą już zawarto w dokumencie opracowanym przez Ministerstwo 
Zdrowia ! 
 

Moim zdaniem jest to pomijanie tematu lub zabezpieczanie interesów firm i lekarzy kosztem 
pacjentów. 
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